
Protokół Nr 35 
z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 
22 czerwca   2009 r. 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Andrzej Pożarlik.  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz goście 
zaproszeni. 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Stan zaawansowania realizacji inwestycji drogowych  przyjętych na rok 2009. 
2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2009 r.  
3. Sprawy różne. 

 Ad.1  Stan zaawansowania realizacji inwestycji drogowych  przyjętych na rok 
2009r. 
 
 Informację na temat realizacji inwestycji związanych z remontem dróg gminnych na 
terenie miasta i gminy Stryków realizowanych w 2009 roku  przygotowała  Pani Grażyna 
Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji. 
 

1. Przebudowa ulic w Strykowie w os. Wolność ul. Wschodnia , Rolnicza, 
Piłsudskiego, Cmentarna, Cicha I etap -  zadanie jest w trakcie realizacji. 
Wykonawca zadania został wyłoniony w przetargu nieograniczonym. Jest nim firma 
PUHB CEWOGAZ Jan Wolski z Łowicza. Wartość umowy z wykonawcą to 
1.212.327,19 zł. Zawarto również umowę na pełnienie funkcji inspektora nadzoru na 
zadaniu. W ramach zadania (I etapu) będzie wykonane: kanalizacja deszczowa o 
długości: PCV 400 – 255,30 m, PCV 315 – 278,05 m, PCV 250 – 145,4 m, PCV 200 – 
37,87 m wraz z przykanalikami  o długości 112,6 m , wpusty uliczne w ilości 28 
sztuk, studnie rewizyjne 20 sztuk.  Budowa dróg na długości 876,4 mb w tym 
nawierzchnia dla kategorii ruchu KR 3 o łącznej długości 325 m na pozostałych o 
długości 551,40 m dla KR 1.  Przewidywany termin zakończenia zdania 15.10.2009 r. 
Na dzień dzisiejszy została już wykonana kanalizacja deszczowa (pozostało jeszcze do 
budowy 12 studzienek wlotowych, które będą mogły być wykonane po 
wyprofilowaniu dróg), trwają roboty przy układaniu krawężników, chodników i 
budowie ulic. Prace są wykonywane zgodnie z harmonogramem. 

 
2. Remont drogi gminnej Dobieszków II etap – zadanie zostało zakończone. 

Wykonawca zadania został wyłoniony w przetargu nieograniczonym, była nim firma 
„WŁODAN” S.J. Porszewice 31. W ramach zadania wybudowano drogę o długości 
620 m i szerokości 4 m. Roboty zakończono w terminie i odebrano.  

 
3. Remont dróg gminnych – ulic na osiedlu Tymianka  - zadanie jest w trakcie 

realizacji. Wykonawca został wyłoniony w trybie przetargu nieograniczonego, jest 
nim firma WŁODAN S.J. Przedmiotem inwestycji jest remont ulic osiedla w 
miejscowości Tymianka, gmina Stryków, o łącznej długości 396,85 m. W zakres 
inwestycji wchodzi: - wykonanie koryta wraz z profilowaniem i zagęszczeniem, - 
wybudowanie nawierzchni bitumicznej na podbudowie z żużla wielkopiecowego, - 
wykonanie przepustu wraz osadnikiem, - ustawienie krawężnika, - uzupełnienie 
oznakowania poziomego. Planowany termin zakończenia zadania 3.07.2009 r. 
Ponadto na zadaniu dokonano  przestawienie słupa telefonicznego kolidującego z 
planowanym przebiegiem drogi. 
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4. Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Wola Błędowa – w 

ramach zadania wykonano projekt remontu w/w drogi oraz uzyskano dotację na 
realizację zadania w Urzędzie Marszałkowskim z Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych w wysokości 110 000 zł. Został ogłoszony przetarg nieograniczony na 
realizację zadania. Termin otwarcia ofert wyznaczono na dzień 18.06.2009 r. Na 
przetarg wpłynęło 5 ważnych ofert. Wybrano wykonawcę zadania PBDiM ERBEDIM 
z Piotrkowa Trybunalskiego z ceną realizacji zadania 211 200,30 zł.   Przetarg został 
zatwierdzony przez Burmistrza 19.06.2009 r. Przewidywany termin wykonania – 45 
dni od daty podpisania umowy. Zakres rzeczowy inwestycji obejmuje wykonanie 
drogi na odcinku 1155 mb o szerokości 4 m i poboczach 2x0,5 m ( w tym 0,25 m 
utwardzone kruszywem i 0,25 m ziemią) nawierzchnia asfaltowa o grubości 4 cm na 
podbudowie z mieszanki o grubości 10 cm. Granice pasa drogowego pozostają bez 
zmian.   

 Oprócz realizowanych zadań inwestycyjnych na bieżąco są prowadzone  prace 
utrzymaniowe na drogach gminnych. Zwłaszcza w okresie wiosennym wszystkie drogi 
zostały wyrównane oraz w najbardziej newralgiczne miejsca zostało nawiezione kruszywo w 
celu ich naprawy. Drogi asfaltowe zostały naprawione metodą natryskową. Na bieżąco w 
miarę zgłoszeń są drogi  remontowane. Obecnie trwa wykaszanie poboczy dróg gminnych .  

 Przewodniczący Komisji pytał dlaczego tak wolno posuwają się prace na osiedlu 
Wolność w Strykowie  w ul. Wschodnia i Rolnicza? Informacja  dotyczy tylko inwestycji 
gminnych , a co z powiatowymi? 
Pan Wiesław Tomczyk insp.ds. drogownictwa odpowiedział , że prace wykonywane są 
zgodnie z harmonogramem, ich zakończenie przewidziane jest do 15 października 2009 r. 
zgodnie z zawartą umową na wykonanie tego zadania .Na dzień dzisiejszy prawie w 90 % 
wykonana jest kanalizacja deszczowa- sieć główna. Na ukończeniu jest budowa chodników  
od ul.Sienkiewicza do ul.Wschodniej.Nie ma problemów ze skomunikowaniem przyległych 
posesji, a te które pojawiają się są na bieżąco usuwane. 
W sprawie realizacji inwestycji ,,powiatowych ” jest spisane stosowne porozumienie, 
inwestycje te mają być realizowane w miesiącach VIII-IX .Jak wiemy budżet w Starostwie 
przyjęty został później niż w naszej gminie. Powinny rozpocząć się prace na ul.Targowej od 
posesji Nr 1. Czekamy na odpowiedź Powiatu w sprawie odcinka ulicy Targowej  od zakładu 
energetycznego do skrzyżowania z ul.Sienkiewicza , gdzie inwestor przyległych działek 
powinien działki skomunikować- wybudować wjazdy. Tam gdzie nie ma wjazdów 
komunikacyjnych na działkę ,wykonanie ich leży w gestii właściciela posesji , tam gdzie już 
istnieją , a w przypadku przebudowy ulicy – wykonuje zarządca drogi. Do końca wakacji 
zostanie wykonana zatoka przy szkole podstawowej Nr 1 w Strykowie i wjazdy na 
ul.Kopernika. 
WNIOSEK KOMISJI : 
Komisja wnioskuje o natychmiastowe wystąpienie do zarządcy drogi – ul.Targowej w 
Strykowie – o natychmiastowe uporządkowanie ciągu pieszego od skrzyżowania 
ul.Targowej z ul.Sienkiewicza do posterunku ŁZE . 

Głosowanie wniosku: 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  
 
 Przewodniczący Komisji pytał , jak został zrealizowany wniosek  Komisji w sprawie 
budowy zatoki przy ul. Reymonta w Strykowie ?Czy odbyło się - zgodnie z odpowiedzią 
Burmistrza -  zebranie konsultacyjne na tym osiedlu? 
Pan Wiesław Tomczyk insp. ds. drogownictwa odpowiedział , że  aby wykonać tam 
jakiekolwiek prace związane z budową zatoki należy najpierw wykonać organizację ruchu dla 
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tej ulicy , a na to potrzebne są środki finansowe , których nie ma zabezpieczonych  w 
budżecie Gminy. Zebranie takie nie odbyło się .Jest przecież w osiedlu przewodniczący 
zarządu osiedla , który zwołuje zebrania. 
WNIOSEK KOMISJI: 

W związku z brakiem od miesiąca marca 2009 r. zorganizowania zebrania 
Samorządu Mieszkańców Osiedla Batorego w celu przedstawienia sytuacji 
organizacji ruchu na ul. Reymonta , Komisja wnioskuje , aby takie zebranie 
zorganizował Urząd Miasta – Gminy Stryków . 

Głosowanie wniosku: 3 głosy za , 1 głos wstrzymujący się  , bez głosów przeciwnych 

 
Ad. 2  Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2009 r.  

Komisja ustaliła następujący plan pracy na II półrocze 2009 r. : 
 
Lipiec 

1. Informacja o realizacji wniosków Komisji z I półrocza 2009 r. 
2. Sprawy różne. 

 
Sierpień 

1. Wizytacja składowiska odpadów w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Strykowie – zapoznanie się z przeładunkiem odpadów 
komunalnych. 

2. Sprawy różne. 
 
Wrzesień 

1. Ocena bezpieczeństwa  na terenie Gminy Stryków  w tym opinia  nt. stanu 
bezpieczeństwa  ruchu drogowego w pobliżu budynków szkolnych i innych budynków 
użyteczności publicznej – informacja Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie . 

2. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu M-G Stryków na rok 2010. 
3. Sprawy różne. 

 
Październik  

1. Ocena bezpieczeństwa p.poż na terenie Gminy Stryków za I półrocze 2009 r. 
2. Sprawy różne. 
 

Listopad 
1. Przygotowania zarządców dróg do akcji ,,ZIMA”. 
2. Sprawy różne. 
 

Grudzień 
1. Wydanie opinii do projektu budżetu M-G Stryków na rok 2010. 
2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2010 r., 
3. Podsumowanie pracy Komisji za 2009 r.  
4. Sprawy różne . 
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   Ad. 3 Sprawy różne . 
 
 Przewodniczący Komisji zaprezentował wniosek  Sekretarza M-G Stryków Pani Anny 
Sasin skierowany do Komisji o wydanie opinii ,  w związku z wystąpieniem Pana Siudy o 
przyznanie licencji na prowadzenie transportu taksówką osobową .  
Przewodniczący poinformował , że byłoby to rozszerzenie dotychczas prowadzonej 
działalności przez pana Siudę . 
Mając na uwadze procedurę postępowania w związku z ustalaniem nowych  licencji na 
każdy rok ,  Komisja wypracowała następujący wniosek: 

W związku ze złożonym podaniem Pana Zbigniewa Siudy w sprawie wydania licencji na 
wykonywanie transportu taksówką osobową ,Komisja zgodnie z art. 6 ust. 6 ustawy z 
dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym oczekuje opinii organizacji 
zrzeszających miejscowych taksówkarzy i organizacji. 
 
Głosowanie wniosku: 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  
 
 W dalszej części posiedzenia Komisji Przewodniczący komisji pytał : 

• czy odebrana została i zapłacona przez Powiat naprawa drogi z Tymianki  do Koźla 
przez Krucice. Podkreślił , że roboty zostały wykonane źle i nie dało to efektu 
poprawy nawierzchni tej drogi ;  

• czy Starostwo rozważało przebudowę drogi – łącznika pomiędzy Klękiem a 
Skotnikami ? 

• jak daleko zaawansowane są pracę mające na celu usuwanie drzew starych i 
zagrażających bezpieczeństwu przy drogach gminnych i obiektach  , a zastępowanie 
ich nowymi nasadzeniami? Przewodniczący podał za przykład szkołę w Koźlu , gdzie 
rosną stare topole. Przypomniał o wcześniej wypracowanym przez komisję wniosku 
w sprawie systematycznego usuwania starych drzew stwarzających zagrożenie . 

Pani Bożena  Motylińska  Z-ca Burmistrza M-G Stryków wyjaśniła , że to mieszkańcy 
występują o usunięcie takich drzew i wtedy urząd wydaje decyzję na wycięcie. Jeżeli drzewa 
rosną w pasie drogi to występuje zarządca danej drogi z wnioskiem o wycięcie, dokonywana 
jest wtedy z urzędu ocena  czy drzewo nadaje się do wycięcia .Krzewy powyżej 5 lat też są 
usuwane na wniosek. Sprawa wycinki drzew jest pod kontrolą . 
Radny Jarosław Filipiński pytał o następujące sprawy: 

• co było powodem przygotowania zmian w uchwale o statucie ? 
• czy środki w uchwale dot.zmian budżetu pochodzą cały czas z nadwyżki budżetowej ? 

dlaczego oświetlenie uliczne  jest montowane tak ,,gęsto” ? 
Radny mówił o tym , że Starostwo Powiatowe  robi wycinkę   starych topoli przy drogach, 
które ma w swoim zarządzie . Na terenie naszej gminy będą jeszcze w tym roku usunięte 2 
topole w Kiełminie. Pozostają jeszcze topole w Dobieszkowie. Natomiast wójt gminy Głowno 
zlecił , aby wycinać wszystkie duże drzewa przy szkołach- poinformował radny. 
Radny Karol Lenart mówił o zgłoszonym przez siebie wniosku odnośnie przycięcia gałęzi 
przy linii energetycznej. Zostało to wykonane , ale tylko na szerokości 1,5 m w obrębie linii 
energetycznej. Inny wniosek radnego – o przycięcie konarów drzew nad drogą nie jest 
zrealizowany, ponieważ z informacji jakie uzyskał radny , czynności te należą do zarządcy 
drogi. 
WNIOSKI: 
Komisja wnioskuje o naprawę nawierzchni na drodze powiatowej łączącej wieś Klęk ze 
Skotnikami. 
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Komisja wnioskuje o naprawę znaków pionowych na łączniku pomiędzy ul. Witanówek 
a ul. Starowiejską w Dobrej w pobliżu posesji Nr 105 i ustawienie znaku 
ograniczającego tonaż do 10 t dopuszczalnej masy całkowitej na drodze gminnej 
pomiędzy drogą Nr 71 , a miejscowością Zelgoszcz . 
 
Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu z zapytaniem o poprawność wykonania 
remontu drogi Tymianka – Krucice. 
Wnioski powyższe zostały jednogłośnie przyjęte przez Komisję . 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała: Z.Kubiak  
 
         Przewodniczący  
       Komisji Ładu ,Bezpieczeństwa Publicznego 
               i Dróg Publicznych Rady Miejskiej w Strykowie  
 
 
         Andrzej Pożarlik  

 
 

 


